
PROTOKÓŁ NR 7/08

z posiedzenia Komisji Sportu, Turystyki i Współpracy z Zagranicą,

które odbyło się 28 kwietnia 2008 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:30, zakończyło – o 18:00. Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Kordian Kosowski - Przewodniczący Komisji,

2. Anna Klepacz,

3.  Genowefa Pohoska,

4. Roman Tryhubczak,

5. Piotr Tyrawa.

Nieobecny usprawiedliwiony: Andrzej Machnica.

Zaproszone osoby:

1. Elżbieta Zakrzewska – Radna Województwa,

2. Patryk Hobgarski – Członek Zarządu MKS „OLIMPIA”,

3. Janusz Piepiora – Prezes MKS „OLIMPIA” Kowary,

4. Roman Krygowski – Sekretarz MKS „OLIMPIA” Kowary.

Tematem wiodącym posiedzenia była wizytacja Stadionu Miejskiego w Kowarach, zapoznanie się ze 

stanem  nawierzchni  dwóch  boisk,  stanem  technicznym  zaplecza  sanitarnego  oraz  szatni,  jak  również 

przedyskutowanie z przedstawicielami zarządu klubu „Olimpia” Kowary bieżącej sytuacji klubu oraz potrzeb 

inwestycyjnych. 

Komisja zapoznała się ze stanem górnej płyty boiska, na której swoje mecze rozgrywają dzieci. Stwierdzono 

potrzebę wyrównania nawierzchni i  uporządkowania przyległego doń terenu. Ponadto,  Pan Kwak zwrócił 

uwagę,  że  zmieniające  się  wymogi  i  przepisy  spowodowały  konieczność wymiany  stojących tam bramek. 

Komisja zapoznała się także z bardzo złym stanem trybun, bieżni (która obrosła trawą i jest „pełna” wybojów) 

jak również nawierzchnią dolnej płyty boiska, na której swoje mecze rozgrywają starsze grupy wiekowe. Pan 

Piepiora  wraz  z  Panem  Kwakiem  wskazali  na  konieczność  wymiany  nawierzchni  boiska  oraz 

przeprowadzenie  (poprawę) drenażu terenu,  ponieważ jeszcze  w kilka  dni  po opadach deszczu na płycie 

boiska i bieżni stoją kałuże wody.

Następnie  wszyscy  obecni  udali  się  aby zapoznać się  ze  stanem technicznym zaplecza.  W przyległym do 

boiska  budynku  brak  jest  ciepłej  wody,  a  jego  wnętrze  wymaga  przeprowadzenia  niezwłocznych  prac 

remontowych.  Jak  podkreślił  Pan  Kwak,  jest  to  warunek  dopuszczenia  piłkarzy  „Olimpii”  Kowary  do 

rozgrywek wyższej klasy i szkoda by było, gdyby wysiłek zawodników poszedł na marne. Pani Zakrzewska 

zaproponowała, aby zamiast wizytowanego obiektu, dostawić tzw. kontenery, które są np. dostępne w ramach 

inicjatywy „Orlik”. Ich wykonanie gwarantuje możliwość dostawienia i łączenia ze sobą kolejnych, a dużym 

plusem tego rozwiązania jest to że są one przenośne. Pani Zakrzewska wskazała jednocześnie, że jest to coraz 

częściej  stosowane  rozwiązanie  i  świetnie  sprawdza  się  jako  szatnia  oraz  zaplecze  sanitarne.  Ponadto, 

zaproponowała przesłanie komisji (przewodniczącemu Kosowskiemu) kilka projektów takich „kontenerów” 

wraz z ich opisem zastosowania. Pan Kosowski pozytywnie wypowiedział się o takim pomyśle, gdyż koszty 
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utrzymania takiego kontenera byłyby dużo niższe, a warunki i komfort dla zawodników – podwyższone. Za 

aprobatą Pana Burmistrza, uzgodniliśmy, aby zarząd klubu przygotował kosztorys wszystkich niezbędnych do 

przeprowadzenia prac remontowych i  złożył  go do UM w Kowarach oraz do odpowiednich Komisji  Rady 

Miejskiej.  Oprócz  tego,  Pan  Kosowski  poprosił,  aby  została  przygotowana  lista  niezbędnych  do 

przeprowadzenia na terenie stadionu inwestycji, aby można było oszacować koszty tych przedsięwzięć i złożyć 

wniosek o zapisanie ich w wieloletnim planie inwestycyjnym, który jest w trakcie opracowywania przez Pana 

Bartosza Lipińskiego – kierownika BPRiP w UM w Kowarach.

Po zakończeniu wizytacji, Pan Patryk Hobgarski po raz kolejny zwrócił się o pomoc do radnych w kwestii 

dofinansowania wyjazdu dzieci  na zawody sportowe. Kwestia ta była już kilka miesięcy temu poruszana. 

Członkowie Komisji zaproponowali, aby odpowiedni wniosek został złożony w sekretariacie UM w Kowarach 

zarówno do Pana Burmistrza jak i Komisji Budżetu, Finansów i Planowania.     

Wnioski Komisji:

1. Po  przedstawieniu  kosztorysu  prac  renowacyjnych  i  remontowych  zaplecza  sanitarnego  i  szatni, 

przez  klub  „Olimpia”  KOWARY,  komisja  wnioskuje  o  znalezienie  środków w budżecie  na  zakup 

niezbędnych materiałów na remont obiektu.

2. Komisja wnioskuje także, aby w przygotowane wespół z odpowiednim wydziałem Urzędu Miejskiego 

w Kowarach i przedstawicielami klubu „Olimpia” Kowary, plany inwestycyjne dotyczące stadionu, 

zostały ujęte w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym (WPI) – wniosek do Pana Burmistrza.

3. Komisja  wnioskuje,  aby  Komisja  Budżetu,  Finansów  i  Planowania  rozpatrzyła  prośbę  o 

dofinansowanie wyjazdu dzieci – uczniów ZSO i gimnazjum w Kowarach na zawody sportowe. 

4.  

Protokołował:                                                                                                             Przewodniczący

Kordian Kosowski                                                                                            Komisji Sportu, Turystyki

                                                                                                                              i Współpracy z Zagranicą
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